
Sprawozdanie z zebrania Komisji Dialogu Obywatelskiego ds. Kultury 

Miejsce spotkania: Biuro SPP, ul. Kanonicza 7, godz. 18.00 

Termin spotkania: 05.11.2012 
 

Obecni na spotkaniu:  
Jerzy Łysiński, SPAM 
Anna Lewanowicz, Fundacja Plan C 
Barbara Szałapak, ZASP 
Ewa Ryks, STEN 
Stanisław Kania, MFS 
Lidia Bogacz-Popiel, ZASP 
Bogusława Presz, Wydział Kultury i DN 
Bogusława Hubisz-Sielska, Fundacja św. Cecylii 
Jacek Ajdinovic, SAP 
Danuta Szymońska, TPOD 
Agnieszka Szostak, Fundacja Teatru Ludowego 
Zbigniew Osławski, Teatrum Mundi 
Aleksandra Grodecka, EKSIT 
Barbara Ożarowska-Styczeń Fundacja SGC 
Beata Symołon, SPWD 
 

 
1. Michał Zabłocki omówił przygotowaną przez Zespół ds. Strategii Opinię na temat 

dokumentu Strategia Rozwoju Kultury Krakowa na lata 2010- 2014 oraz stanu jego 

realizacji. 

2. Ustalono, że treść Opinii przesłana zostanie mailem do wszystkich członków KDO  

z prośbą o konsultację. Zatwierdzenie wniosku w sprawie Opinii zaplanowano na  

27 listopada 2012 roku na godzinę 17.30 w biurze SPP przy ul. Kanoniczej 7. 

3. Michał Zabłocki zaprezentował projekt Rocznego Programu Współpracy Gminy Miejskiej 

Kraków z Organizacjami Pozarządowymi i propozycje zmian w jego treści, 

zaproponowane przezeń w formularzu konsultacji. W wyniku dyskusji KDO zgodziło się  

z tym głosem. 

4. Zbigniew Osławski zaproponował ujęcie w Opinii sugestii dotyczącej współdziałania  

ze wszystkimi firmami i instytucjami w obszarze kultury mieszczącymi się na terenie 

Krakowa, także komercyjnymi i prywatnymi. Zapowiedział uzupełnienie Opinii o ten 

temat. 

5. Lidia Bogacz-Popiel (ZASP) podjęła się szczegółowego zbadania możliwości zwrócenia 

się do wszystkich instytucji publicznych w kraju o nieutrudnianie szefom i pracownikom 

NGO aplikowania o stanowiska kierownicze w tych instytucjach. 

6. Ewa Ryks (STEN) zaproponowała przeznaczenie części pieniędzy w konkursach 

grantowych na twórczość, a nie tylko na prezentację twórczości. 

7. Omówiono propozycję stworzenia sektorów dla poszczególnych dyscyplin artystycznych 

w ramach konkursów grantowych zgłoszone w formularzu konsultacji. Ustalono,  

że należy przygotować uchwałę w tej kwestii. 



8. Bogusława Presz zaproponowała, aby KDO zgłosiło swoje propozycje zadań 

publicznych rozstrzyganych w formie konkursów. Ustalono, że 27 listopada ustalona 

zostanie lista tych propozycji. 

9. Ustalono, że opracowany zostanie wniosek do radnych o udzielenie szczegółowych 

informacji budżetowych dotyczących 2010 i 2011 roku w sferze kultury. 

10. Ustalono, że opracowany zostanie wniosek do Konwentu Strategicznego  

o przedstawienie sprawozdania z dotychczasowej działalności Konwentu. 

11. Stworzenie listę spraw do omówienia na spotkaniu z Komisją Kultury, Promocji i Ochrony 

Zabytków Rady Miasta Krakowa oraz ustalono delegację na to spotkanie w składzie: 

Michał Zabłocki, Zbigniew Osławski, Anna Lewanowicz, Bogusława Hubisz-Sielska, 

Beata Symołon.  

12. Jacek Ajdinović omówił sprawę trybu stawiania pomników oraz konkretnych realizacji 

pomnikowych w przestrzeni Krakowa. Podjął się też pilotowania tej sprawy  

i przygotowania wniosku. 

13. Jacek Ajdinović omówił sytuację wokół budowy Filharmonii Krakowskiej.  Podjął się  

też pilotowania tej sprawy i przygotowania wniosku. 

14. Ustalono termin kolejnego spotkania na 27 listopada o godz. 18.00, w siedzibie SPP,  

ul. Kanonicza 7. 

 

Przewodniczący Komisji: Michał Zabłocki 


